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ÚMČ Praha 10

Zápis z 19 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, 
ze dne 8.1. 2025, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17 do 18 hodin
Přítomní členové KB: Robert Zrzavecký, Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Matěj Štěpánek,

Jiří Komrska, Mgr. Martin Čásenský, Mgr. Stanislav Šimek,

Omluvení členové KB: Bc. Radek Lojda

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Martin Hlaváček, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, npor. Bc. David Horáček, HZS

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 19, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu, schválení hostů 
na jednání KB.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
6. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 19, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p. Robert Zrzavecký. 
Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení navrženého programu 
a schválení přítomnosti hostů na KB. Podkladové materiály byly zaslány členům elektronicky. 
Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt ustanoven Mgr. Stanislav Šimek

Hlasování: o schválení programu jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Program jednání KB byl schválen.

Hlasování: o schválení hostů najednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 6 0 0 0

Přítomnost hostů na KB byla schválena.
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2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková uvedla, že statistická zpráva za rok 2024 ještě není k dispozici, po zveřejnění 
PP ČR bude členům předložena pravděpodobně na dalším jednání KB.
V prosinci 2024 byla činnost PČR posílena v rámci „Adventu" a opatření v souvislosti s výročím 
tragédie na FF UK. Také jsou prováděny společné bezpečnostně preventivní akce s MP a 
bezpečnostním managmentem ÚMČ Praha 10.

Stanislav Šimek poděkoval za činnost MOP Vršovice, kdy byl osobně přítomen zákroku poblíž 
svého bydliště. Zejména kladně hodnotil aktivní přístup a profesionalitu zasahujících policistů.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Čas 17.10 hod, příchod Jiří Komrska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Martin Hlaváček předložil statistický přehled MP za prosinec 2024 (členům bylo zasláno 
elektronicky).

Výkon služby byl prioritně zaměřen také na předvánoční trhy a další adventní akce. Asistovali 
také v rámci vystěhování z bytu.

Stanislav Šimek vznesl dotaz na kterých místech jsou MP nejvíce dokumentovány přestupky 
na úseku porušování OZV hl. m. Prahy o zákazu konzumace alkoholu na veřejných místech dle 
přílohy, jedná se o Skalku, Eden, Vlasta, Vršovická, Strašnická a okolí.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček předložil zprávu za prosinec 2024, Silvestr proběhl na Praze 10 klidně. 
Nadprůměrně hořelo v zahrádkářských koloniích kolem Prahy 10. V Jaltské bylo poraženo 8 
poškozených topolů.
V rámci HZS v Praze se momentálně řeší a zvažují úpravy dojezdové vzdálenosti od 
jednotlivých stanic k místu zásahu a případně lepší nastavení počítačového programu který toto 
určuje. Nadále je v některých ulicích vzhledem k neukázněnému parkování omezen nebo 
znemožněn průjezd techniky HZS, je potřeba minimálně 3metrová mezera. Dále je řešeno na 
ODOaMHMP.

5 Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča uvedl, že v současné době nemá oddělení bezpečnostního managmentu doručeny 
žádné nové podněty nebo stížnosti v oblasti bezpečnosti.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6. Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti KB.

Robert Zrzavecký uvedl, že v současné probíhá vyhodnocení pilotního projektu „pěší patrola“ 
která po dobu listopad, prosinec preventivně obcházela místa s větší koncentrací osob na Praze 
10 kde v minulosti docházelo často k přestupkovému jednání nepřizpůsobivých osob.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
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Jednání KB bylo ukončeno v 18 hodin.
Příloha: Presenční listina KB č. 19

Tajemník KB RMČ Praha 10

Ověřovatel zápisu

Mgr. Stanislav Šimek

Předseda KB RMČ Praha 10

Robert Zrzavecký

Bc. Miloš Jurča
datum vyhotovení zápisu, 8. leden 2025
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